

Maj 2020

Dagsorden og referat Butiksgruppemøde NV

Hvornår	13. Januar
Hvor	Karens Hus
Deltager	Freja, Gerd, Morten, Claus
Afbud	
Snacks	
Ordstyrer	
Referent	Freja
Næste møde	

OPGAVER OG ANSVARLIGE	Bede om pose-status fra pakkevagterne Google - Automatisk mail med køb nogle grøntsager Intromail (Marc) Nyheds-tab på wiki
-----------------------	--

DAGSORDEN

Mødet er åbent for alle medlemmer i KBHFF med tilknytning NV. Alle er velkommen til at tilføje yderligere punkter til butiksmødet. *(Kommentarer gerne med kursiver - evt. med kontaktinformationer)*

1. Vagtskema - status på aktive medlemmer
 - a. Ring til medlemmer som ikke svare på mails
2. Pakkevagter - er det løst med tidlig ankomst? - modtages ca. 12:30
Generelt virker det som om det okay
 - a. Team rød har ikke nogen permanent løsning
 - b. Team grøn byder selv
 - c. Team blå - tingene kan ændre sig - ved ikke hvordan det ser ud efter corona
3. Der skal fortsat pakkes udenfor - Morten plager v. kommunen. Håndsprit
4. Østerbro joiner nok lidt endnu - uddeler poser et andet sted
5. Cynthia C.- penge tilbage - skriver kontant ordre via **kassemester**
6. Antonio - blev han medlem? Tjek - skriver kontant ordre via **kassemester**
7. Annika - medlem på team lilla (har betalt)
8. Mette - nyt medlem (glemte møde - prøver igen)
9. Silje - meldt ud - Marc er head på intro lige nu - kan man lave en intro mail?
10. Morlin - skal flyttes fra amager - tjek

11. Melde nye medlemmer **ind inden intromøde?** - for at folk ikke skal vente

1. Godkendelse af referat fra sidste butiksmøde

2. Aktuelt om KBHFF

2A) Fra arbejdsgrupperne (såvel de fælles i KBHFF som de lokale i NV)

- **Distributionsgruppen: Mangler repræsentant**
- **Indkøbsgruppen:**
- **Arrangementsgruppen:**
- **Kommunikationsgruppen:**
- **Introgruppen:**

Der mangler igen en del folk til fælleslageret i den centrale distribution,

2B) Nyt fra Teamkoordinatorerne

3. Aktuelt om NV (status for løbende aktiviteter):

Arrangementgruppen;

-Status for forvaltning af NVs mailbox (Freja)

-Vedligeholdelse af NV Wiki med opdateret information

4. Eventuelt

Hvordan sikre vi bedre informationsflow fra kbhff mail, introgruppe til team-koodinatorerne?

Løssalg:

5. Dato for næste møde fastlægges